

a new project introduces itself..... ein neues Projekt stellt sich vor.....

**Vroni Wimmer
Ladycaller.eu**

Hello everybody,

I'd like to introduce to you a new project already existing for some time or rather a new club existing since 1 July.

Perhaps somebody has already heard something about www.ladycaller.eu?

Well, we are a platform for female callers. It is our aim to make the square dance scene more aware of female callers. At present, we are 14 girls. We give each other advice and tips. We would like to organize a club night with our girls twice a year starting on Jan. 2018.

For some reasons we have made up our mind to turn ladycaller.eu into a club; consequently every dancer will have the chance to get an entry in his friendship book, as well as a dangle as a souvenir.

We are no umbrella organization nor any other organization. We did not, do not and never will compete with ECTA!

We are merely a contact point for female callers, and we'd like to give them a hand when it comes to advertising and further training through ideas, advanced training, advice and suggestions.

We all cooperate a lot – and well – with our male caller colleagues, and it will remain so. Each of our members will get a

Hallo zusammen,

ich möchte euch ein schon etwas länger bestehendes Projekt bzw. seit dem 1. Juli einen neuen Club vorstellen.

Vielleicht hat jemand von euch schon einmal etwas von www.ladycaller.eu gehört?

Nun, wir sind eine Plattform für weibliche Caller. Unser Ziel liegt darin, die Square Dance Szene mehr auf weibliche Caller aufmerksam zu machen. Derzeit sind wir 14 Mädels. Wir geben uns gegenseitig Ratschläge und Tipps. Gerne wollen wir nun künftig ab dem 1.1.2018 zweimal pro Jahr mit unseren Mädels einen Clubabend veranstalten. Wir haben uns aus einigen Gründen dazu entschlossen, aus ladycaller.eu einen Club zu gründen. So kann also jeder Tänzer und jede Tänzerin an unserem Clubabend einen Eintrag ins Friendship Book bekommen, sowie ein Dangle zur Erinnerung.

Wir sind kein Dachverband und keine Organisation. Wir waren, sind und werden auch nie eine Konkurrenz zur ECTA werden!! Wir sind lediglich ein Anlaufpunkt für Frauen die callen, um ihnen in Sachen Werbung und Weiterbildung unter die Arme zu greifen mit Ideen, Fortbildungen, Ratschlägen und Tipps. Wir alle arbeiten viel und gut mit unseren männ-

small packet with stickers, flyers, badge and much more in order to make publicity for themselves and all the other members of ladycaller.eu.

We are a community sticking together. No competing with each other. There is also a calendar for each of our members; just check www.ladycaller.eu.

We hope we were able to introduce and explain our project to you and make you familiar with it.

Should you have any questions, suggestions etc, feel free to ask us.

The board consists of:

President - Vroni Wimmer
 Vice President - Marion Seifert
 Treasurer - Ursina Huber
 Secretary - Sandrina Lanz

See you soon,
 your ladies from www.ladycaller.eu

Translation: Helmut Reitz

lichen Caller-Kollegen zusammen. Das soll weiterhin auch so bleiben. Jedes Mitglied von uns erhält ein kleines Paket mit Aufklebern (Stickern), Flyer, Badge u.v.m. um Werbung für sich selbst und alle weiteren Mitglieder von ladycaller.eu zu machen. Wir sind eine Gemeinschaft. Halten zusammen. Keine gegenseitige Konkurrenz. Auch ein Terminkalender für jedes einzelne Mitglied von uns ist online einzusehen unter www.ladycaller.eu.

Wir hoffen, wir konnten euch das Projekt nun etwas erklären, vorstellen und näher bringen.

Bei Fragen, Anregungen usw. stehen wir euch gerne zur Verfügung.

Das Board besteht aus:
 President - Vroni Wimmer
 Vice President - Marion Seifert
 Treasurer - Ursina Huber
 Secretary - Sandrina Lanz

Bis bald,
 eure Ladies von www.ladycaller.eu

